
Bestyrelsesmøde 8 september 2019 

Dagsorden  

1. Ris og ros  

2. økonomi 

3. Næste møde  

4. medlemmer pt  

5. evaluering fødselsdag 

6. evt  

 

Tilstede: Anne, Kaj, Christian, Anders, Bettina  

 

Referent: Bettina 

Referat:  

1. Forslag om at klubmesterskab bliver afholdt på anden måde, så folk der arbejder i weekend har 

mulighed for at deltage.  

Vi har haft bedst succes med at holde klubmesterskab på den måde som vi gør nu, og på 

nuværende tidspunkt vil vi ikke ændre det. Men vi vil til næste år stræbe os efter at have to lige 

weekender og 2 ulige weekender. Vi informere ligeledes også altid i januar måned om hvilke datoer 

der afholdes klubmesterskab, så man ved det også i god tid.  

 

2. Økonomien ser fin ud. 

  

3. næste møde afholdes 6 oktober 2019 kl 11.00 

 

4. Der er pt 55 medlemmer. 

 

5. Vi har fornemmelse af at alle hyggede sig til fødselsdagen, vi som bestyrelse syntes at det gik rigtig 

godt. Maden var god, der var glade mennesker. Turneringen forløb rigtig fin, tak til Nick for at 

arrangere sådan en god turnering, rosen tilbage på turneringen løb blandt andet i at det var sjovt at 

spille andre spil end det man normalt plejer at spille. 

 

6. evt.  

A. Der vil komme nærmere info omkring trøjer, når vi har undersøgt forskellige ting. Der vil 

komme info i klubben samt facebook.  

 

B. Hættetrøjer og diverse andet beklædning, vil klubben ikke betale til. Men hvis man gerne 

vil have tryk på en evt. hættetrøje, så kan man henvende sig til kasserén og han vil kunne 

oplyse om pris for tryk, og hvad man skal gøre.   

 

C. Rengøring i klubben er flyttet til mandag og torsdag. Rengøringsfolket vil gerne opfordre til 

at man smider brugte spidser i skraldespanden eller i de bøtter der er beregnet til det. 

Spidserne er ikke til at støvsuge op.  



 

D. Lars P. har valgt at fratræde bestyrelsen, da han ikke har den fornødne tid det kræver lige 

nu. Vi takker for hans store engagement og arbejde i klubben i den tid han har sat i 

bestyrelsen. Derfor siger vi goddag til Anne som er kommet ind i bestyrelsen. Der har 

derfor været nogle rokeringer i bestyrelsen.  

 

Formand: Kaj  

Næstformand: Anders 

Kasser: Christian  

Sekretær: Bettina  

Medlem: Anne  

 

1. suppleant: Flemming 

2. suppleant: ?   


